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Interpellation till ordförande i Driftnämnd Hallands sjukhus 

Andel beviljade kejsarsnitt 

 

Som kvinna i Region Halland har man svårare att få beviljat icke medicinskt kejsarsnitt än i 

andra län. Kvinnor vittnar om att man direkt fått beviljat kejsarsnitt i annat län efter avslag i 

Halland. Socialstyrelsen slår fast att det utförs ett färre antal kejsarsnitt både vad gäller 

akuta och planerade snitt i Halland, än för genomsnittet av regionerna. I Region Halland 

finns ett uttryckt mål om att vaginala förlossningar ska eftersträvas, framförallt för 

förstagångsföderskor. Beslut om planerat kejsarsnitt tas av läkare på Auroramottagningen, 

men först efter diskussion i en överläkargrupp. Självklart ska man inte för lättvindigt göra 

stora operationer på fullt friska kvinnor, men det finns exempel där utgången kunde blivit 

bättre både för kvinna och barn om man blivit beviljad ett snitt. Det saknas idag en 

nationell riktlinje, vilket gör att varje region kan skapa sina egna riktlinjer. Därav blir det 

heller inte jämlikt inom förlossningsvården i regionerna. Karin Källén som är professor vid 

Lunds universitet och utredare på socialstyrelsen menar att i princip alla 

förlossningskliniker, vill hålla statistiken över kejsarsnitt nere.  

 

Med anledning av ovanstående: 

- Vad är Region Hallands bild av varför det sker ett färre antal kejsarsnitt i Halland? 

- Finns det anledning att revidera den nuvarande uttalade målet om att vaginala 

förlossningar ska eftersträvas? 

 

 

Sverigedemokraterna Region Halland genom: 

 

             
 

                            

   

 


